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Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Woclawek

Zv,racam sig z uprzejmq pro6b4 w imieniu mieszkaric6w

Zawilla o naprawienie stupk6w zamontowanych na luku ulic Lipnowskiej

i Cysterskiej. CzgS6 stupk6w ochraniaj4cych,,zniknElo" pozostale sq slabo

umocowane.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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